
Beste raadsleden, 

Voor u staat (of zit) een teleurgestelde en vooral bezorgde inwoner van uw gemeente, 
gemeente Medemblik. 
En voor u staat (of zit) een teleurgestelde en vooral bezorgde voorzitter van de 
Dorpsraad Abbekerk Lambertschaag. 
En ik sta hier helaas niet voor de eerste keer.  
Op 15 november van het afgelopen jaar sprak ik de toenmalige gemeenteraad ook al 
toe. Ik liet mijn irritatie blijken over het feit dat toen na 7 jaar en na 2 raadsbesluiten 
de vernieuwbouw van ons dorpshuis wederom abrupt tot stilstand kwam. Al het geld 
voor een adviesbureau en alle energie die door de vrijwilligers van het dorpshuisbestuur 
was gestoken in een plan voor de vernieuwbouw van het dorpshuis, ging linea recta de 
prullenbak in.  

We zijn weer een jaar verder met verkiezingen en de formatie van een nieuwe 
gemeenteraad, maar een nieuw dorpshuis is er nog steeds niet. Het dorpshuis dat zoveel 
ouderen uit de eenzaamheid haalt en de kinderen en jeugd van Abbekerk en 
Lambertschaag plezier brengt in de vorm van de bso, de sportverenigingen en het 
kinderdagverblijf. Een dorpshuis waarin niet meer geïnvesteerd wordt en waardoor 
kosten oplopen. En een dorpshuis dat aan haar huurders niet kan vertellen hoe de 
toekomst eruitziet. Allemaal problemen waar u waarschijnlijk van op de hoogte bent, 
omdat dit niet de eerste keer is dat ik hier sta.  
Maar vanavond wil ik uw aandacht voor een ander probleem. Ik heb u daarover een brief 
gestuurd en die lees ik graag aan u voor.  
 
Geachte Dames en heren, 

De Dorpsraad Abbekerk-Lambertschaag maakt zich ernstig zorgen over de huisvesting en 
daarmee het behoud van onze huisartsenpraktijk.   

Er is op dit moment een groot tekort aan huisartsen, zeker op het platteland want ook 
hier slaat de vergrijzing toe. Artsen worden graag door gemeenten binnengehaald en 
kunnen er van uit gaan dat de voorzieningen naar wens zijn. Jonge artsen met een 
partner met een eigen baan en eigen idealen kiezen vaak niet voor het platteland. Het is 
daarom zo te waarderen in onze huisarts, dat hij het met veel energie en wilskracht 
voor elkaar heeft gekregen twee huisartsen zo enthousiast te krijgen dat ze graag hun 
medische loopbaan voortzetten in een praktijk in Abbekerk. Zij zijn echter niet genegen 
om dit voort te zetten in een verouderde praktijk. Let wel: deze artsen kunnen overal 
terecht en worden met open armen ontvangen. Deze kans mogen wij ons niet laten 
ontglippen.  

Onze oproep is dan ook: wees deze keer de problemen voor en zorg voor een goede  
huisvesting van de huisartsenpraktijk in het Dorpshuis! 

Met vriendelijke groet,  
Het bestuur van de Dorpsraad Abbekerk-Lambertschaag 

Nóg een probleem waar wij als inwoners van Abbekerk en Lambertschaag mee 
opgezadeld gaan worden als er niet snel wat gebeurt met betrekking tot de 
accommodatie van onze essentiële voorzieningen voor de leefbaarheid in onze dorpen. 



Daarom pleiten wij des te meer voor de vernieuwbouw van ons Dorpshuis.
Graag citeer ik uw eigen coalitieakkoord: 
“Samen doen begint vandaag met nieuwe energie en een frisse blik. Want de toekomst is 
een verantwoordelijkheid van ons allemaal”.   
Ik hoop dat u inderdaad uw verantwoordelijkheid neemt en met ons in gesprek gaat 
tijdens onze maandelijkse dorpsraad vergadering, op de eerste woensdag van de 
maand. 

Bedankt voor uw aandacht. 


